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Voorwoord. 
 

Beste buurtbewoners, leden van ’t Kraaiennest, 

Het is op dit moment van “schrijven” de avond van een prachtige 

oktoberdag. De morgen begon nog wat fris, maar in de loop van de 

dag won de zon aan sterkte. 

Heerlijk, om zo nog even te kunnen genieten van het mooie weer, 

voordat de herfst en de winter hun intrede zullen doen. 

Het was wederom een veelbewogen jaar.  

Covid-19 bracht voor de meeste mensen nog steeds veel beperkingen 

met zich mee. Voor onze buurtvereniging betekende dit, dat we 

weinig tot geen activiteiten konden organiseren. Gelukkig zijn veel 

mensen gevaccineerd en heeft de regering  

versoepelingen afgekondigd. We mogen weer! Met CoronaCheck of 

met test. Diverse activiteiten staan gepland. Daarover lezen jullie 

verderop in deze krant. 

Er zijn ook een aantal nieuwe leden bijgekomen. Heel fijn! 

Zij zullen zich in deze krant voorstellen. 

Volgend jaar bestaat onze buurtvereniging 25 jaar. 

We gaan nadenken over een aantal leuke festiviteiten. 

Veel leesplezier gewenst en blijf gezond! 
 

Namens de Kraaienkrantcommissie, 

Henny Glerum-Geluk 



Namens het bestuur. 
 

Als u het financieel overzicht wilt inzien, kunt u contact opnemen met 

de penningmeester. Martijn Visser op nr. 9. 

 

Jaarverslag 2020  

18 januari  Nieuwjaarsborrel bij Mathijs Marijke 

Zaterdag 18 januari hadden we de Nieuwjaarsreceptie. 

Deze werd weer gehouden in Mathijs Marijke. Ieder 

bracht wat lekkers mee. 

Voorzitter Martin de Kuiper hield een toespraak en 

verwelkomde ook de nieuwe bewoners van Johan de 

Kreijstraat 15. De AED welke bij de school hangt kwam 

ter sprake. 

Natuurlijk werd ook de leiding van Mathijs Marijke 

hartelijk bedankt voor hun gastvrijheid  

11 november Bakwedstrijd 

Woensdag 11 november hebben we een bakwedstrijd "Heel 

de Kreijstraat bakt 2020" georganiseerd. 

Vanwege Corona was het niet mogelijk om de beoordeling 

van de deskundige jury live mee te maken. Daarom was er 

een Live Stream opgezet zodat iedereen toch mee kon 

kijken. 

Winnaar van deze wedstrijd was Teuni de Groot. Lilian 

Boogert kreeg de originaliteits prijs. 

14 december Kerstattentie 

  Met medewerking van Fred v.d. Heuvel ontving iedereen 

  een lekkere kerstborrel. 

Vanwege Corona is het aantal activiteiten helaas erg beperkt 

gebleven. 



Welkom nieuwe kraaien  
 

Na 30 jaar zijn er nieuwe 

bewoners op de Johan de 

Kreijstraat 35. 

En we willen ons even 

voorstellen (voor zover dat al 

niet bekend is) 

Sinds juni van dit jaar zijn wij 

deel uit gaan maken van jullie 

straat. 

En wij zijn Petra en Martien van Tuijl en dochter Anouk. 

Jaren hebben wij een melkvee bedrijf gehad aan de A.M.A. van 

Langeraadweg 8 in Giessenburg. 

Ruim 2 jaar geleden is onze zoon en schoondochter op de boerderij 

gaan wonen en gingen wij naar de Wilhelminalaan. 

Dat was best een grote stap, van de vrijheid van een boerderij naar 

een rijtjeswoning. 

Maar hebben we daar met plezier gewoond en was het dicht bij het 

werk van Petra op de Hoeksteen. 

De grote verandering kwam toen onze zoon aangaf het melkvee 

bedrijf niet over te nemen. 

Een weloverwogen stap die erin resulteerde dat het bord  “te koop”in 

de tuin kwam. 

Weer best een grote stap, na 3 generaties stopte het melkvee 

bedrijf. 

Door die stap hadden we de mogelijkheid om Johan de Kreijstraat 35 

te kopen. 

Daar wonen we inmiddels enkele maanden met veel plezier. 

Inmiddels ben ik werkzaam bij een tankopslag bedrijf in  Gorinchem 

en gaat dochter Anouk dit jaar ons huis verlaten om samen met haar 

vriend te verhuizen naar Dordrecht. 

We zijn blij dat ook hier in de straat een buurtvereniging actief is. 

Zo leer je elkaar kennen en weet wat er speelt in je straat. 



Het spreekwoord “beter een goede buur dan een verre vriend” is nog 

steeds van toepassing. 

We hopen jullie zeker te ontmoeten zomaar in het voorbij gaan of via 

een activiteit van de buurtvereniging. 

 

Groet van no 35,  Petra, Martien en Anouk. 

 

Hallo buurtjes, 

Hier even een voorstelstukje vanuit nummer 26. 

Wij zijn Stephan, Agnes, Nick en Roy van Waardenberg. 

Na een aantal maanden flink te hebben verbouwd, genieten wij nu 

heerlijk van ons huis. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Op een aantal kleine dingen na is het huis van binnen af. Het volgende 

project is de tuin en het schilderwerk buitenom pfff. Weer genoeg 

te doen. 

Zoals de meeste mensen wel weten is het huis niet helemaal nieuw 

voor ons. 

Agnes heeft hier van haar 12e tot 23e gewoond met haar ouders. Wij 

vinden het dan ook super om terug te keren in haar ouderlijk huis. 

 

Wat we verder nog over ons kunnen vertellen is dat Stephan een 

eigen bedrijf heeft in zonwering, Umbra. Zit in Bleskensgraaf. En in 

zijn vrije tijd fietst hij graag. 

Agnes werkt bij Wasko Kinderopvang op een psg in Bleskensgraaf. In 

haar vrije tijd doet ze graag shoppen en niets😊.  

Nick zit op het ROC sportcollege in Utrecht. Je kan hem vinden als 

coach op de sportschool Beter Doen  in het gezondheidscentrum, of 

op de sportvelden van vv Peursum waar hij een jeugdteam traint. 

Roy zit in het 4e jaar op het Lyceum en voetbalt graag. En sinds kort 

werkt hij in de Til. Dus wellicht als jullie daar een feestje hebben 

komt hij langs met de 

snacks. 

 En dan hebben we 

nog onze labradoodle 

Sjors. Hij is echt een 

allemansvriend. Wel 

een puntje vanuit hem 

is dat hij weinig tot 

geen vriendjes in de 

straat heeft. Hier 

kan wel wat 

verandering in komen 

toch??? 

 

Zo dit was het dan wel.  

Groetjes 

 



Hallo medekraaien! 

De redactie van het Kraaiennest heeft ons gevraagd een stukje te 

schrijven over Bas en mij (Nelly) om jullie kennis te laten maken met 

ons twee. 

Na het overlijden van mijn lieve Piet heb ik besloten geen lid meer te 

willen zijn van het Kraaiennest. Ik was zelf ook al lange tijd ziek en 

erg verdrietig. Ik had geen behoefte aan contacten... 

Regelmatig kwam Bas mij opzoeken om me te steunen in het verdriet 

om mijn verloren liefde. Bas was al 38 jaar onze huisvriend. Na een 

tijdje besloten we samen naar wat voorstellingen in de Doelen in 

Gorinchem te gaan. We werden verliefd, wat niet onze bedoeling was. 

Beiden waren wij niet van plan een relatie te beginnen. 

We besloten uiteindelijk toch bij elkaar te blijven en Bas kwam bij 

mij wonen. Dat was een goed beslissing, we zijn nog steeds erg 

gelukkig samen. 

Bas was vrijgezel en woonde in Hardinxveld Giessendam. Hij was 

vanaf zijn jeugd bevriend 

met Piet. Piet werkte lange 

tijd in het bedrijf van Bas’ 

vader.   

Bas’ grootste hobby is, dat 

weet menigeen vast wel, 

auto’s. Daarnaast heeft Bas 

een treinenhobby,  waar hij 

veel tijd met groot plezier 

aan besteed. Hij helpt mij waar hij kan in ons huishouden. 

Ik heb meerdere hobby’s. Ik schijf columns voor het MMV. Ik maak 

beeldjes, ik teken en schilder en maak van natuurlijke materialen 

schilderijtjes.  Heb in het oude schapenhok van Piet mijn eigen 

bloemisterijtje, voor eigen gebruik. De tuin is mijn ontspanning en 

ook een hobby. De natuur is heel belangrijk voor mij. Helaas kan ik 

niet meer wat ik allemaal zou willen door meerdere 

gezondheidsproblemen, die mij zeer beperken in mijn bezigheden. 

Het strenge dieet wat ik moet volgen kost erg veel tijd en energie. 



Maar ook koken vind ik fijn en recepten ontstaan dagelijks. Dus heb 

ik mijn handen vol aan onze maaltijden.  

Ook Bas is al lange tijd niet gezond, desondanks hebben wij een fijn 

leven samen. 

We hebben ons weer aangesloten bij het Kraaiennest omdat we het 

vaak jammer vinden zo weinig contacten met onze buren te hebben. 

 

 

Terugblik op ………. 
 

 

 

 

Zaterdagmiddag 16 oktober waren we welkom op de eerste ’t 

kraaiennest bijeenkomst van 2021.  

De herfstborrel gezellig aangekleed met een tent, vuurkorven en 

statafels en niet te vergeten de boomstammen voor het spijker 

slaan. Cor had de stam al snel gevonden en sloeg erop los.  

Warme chocomel met slagroom was een heerlijk ontvangst. Enkele 

nieuwe buurtbewoners waren ook van de partij. Ze wilde graag de 

andere kraaien ontmoeten. 

Onder het genot van hapjes en een drankje hebben we de quiz 

 gespeeld. Iedereen met een telefoon speelde mee zelfs de 

kinderen. Na af en toe wat uitval van de wifi werden er 17 vragen 

beantwoord. Vragen zoals: hoeveel huisnummers heeft de 

buurtvereniging ’t Kraaiennest? Of wie was de eerste voorzitter? Of 

wie is de jongste bewoner van de buurtvereniging? En nog veel meer 

leuke vragen. 



De uitslag was niet helemaal zuiver door de uitval, maar Tamar stond 

boven aan met 6926 pnt.  

De kinderen hebben marshmallows en knakworstjes opgewarmd bij de 

vuurkorf wat erg lekker smaakte. 

Het was weer als vanouds gezellig, ontspannen bijpraten met je 

straatgenoten. 

 
Foto’s kun je terugkijken op de website van de buurtvereniging via www.giessenburg.nl 
 

Agenda 
 

13 december 2021: Kerststukje maken.  
 

15 januari 2022: Nieuwjaarsborrel. 
 

Uitnodiging voor deze activiteiten volgt nog. 

 

 

 

 

 
 

 

http://www.giessenburg.nl/

